

Sted:	Mødelokalet Grundtvigsvej 58 ^{1. sal}
Dato og tid:	Onsdag den 9. april kl. 18.30
Afdeling:	Afdeling 1

Deltagere:	Tine Hansen, Christel Kjærås, Lone Skotte Find, Mikkel Stærmose
Mødeleder:	Tine Hansen
Referent:	Lone Skotte Find

Dagsorden		Orientering, drøftelse eller beslutning
0.	Evaluering af sidste møde i afdelingsbestyrelsen samt møde i de tre afdelingsbestyrelser hhv. 18. og 19. marts	Der er blandt bestyrelsens medlemmer meget forskellige opfattelser af de afholdte møder, hvilket blev drøftet.
1.	Status fra Råderetsgruppens arbejde v/Christel	
2.	Gennemgang af fremsendt budgetmateriale fra Lejerbo	Materiale blev udleveret. Det blev aftalt, at vi hver især gennemgår materiale før "formødet" med Lejerbo.
3.	Div. henvendelser fra lejere	Igangværende sager blev drøftet.
4.	Nyt fra organisationsbestyrelsen Orientering fra seneste møde i org,best . v/Lone	Der er har ikke været afholdt møder i Organisationsbestyrelsen siden "fællesmøde" 19. marts. Der er kommet henvendelse fra beboer i forhold til fælleshus el.lign for afholdelse af aktiviteter på tværs af de 3 afdelinger. I første omgang er den pågældende lejer "tovholder" for undersøgelse af behov blandt eksisterende beboere. Et eventuelt initiativ vil - alt andet lige - skulle drives af frivillige kræfter. Arbejde med udvidelse og etablering af nuværende mødelokaler er i gang.

5.	Eventuelt 1) Emner til drøftelse: a) Skal afd.1 fremover uddele referater til beboerne i stedet for kun at have dem på hjemmesiden som nu? b) Næste nyhedsbrev? c) Hjemmesiden, herunder evt. mulighed for notifikationer når der er nyt d) Træf din bestyrelse/hjælp til beboerne e) Fondsansøgninger til sociale aktiviteter	Det blev aftalt, at beboere, der ikke har mulighed for at modtage digital post, på det kommende beboermøde kan tilmelde sig ordning, hvorefter de vil modtage referater mm som fysisk post. Nyhedsbrev afventer afholdelse af beboermøde